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Memo 

  

Nummer DOC-19-122720 

Zaaknummer Z-18-043141 

Documenttype Overig stuk intern 

Datum 14 januari 2019 

Van Mark Hopman 

Aan Gemeenteraad 

Afschrift aan  

Onderwerp Beantwoording raadsvragen PWF 

 

Door de fractie PWF zijn raadsvragen gesteld over het Integraal Handhavings- en Veiligheidsplan 

2019- 2022. Deze vragen zijn mondeling door de portefeuillehouder beantwoord in de commissie 

B&M van 10 januari. Na beantwoording is gevraagd om de beantwoording ook schriftelijk te 

verstrekken. 

 

Vragen: 

1. Komt onze handhavingscapaciteit nog overeen met het aantal opdrachten wat wij als raad 

hebben gegeven aan de handhavers? 

2. Zo nee, wat kan er niet worden uitgevoerd? 

3. En zo nee, hoeveel handhavingscapaciteit is er extra nodig en wat zijn de kosten hiervan als we 

alles willen uitvoeren? 

4. Zijn er nog zaken die het college uitgevoerd wil hebben door de handhavers, wat niet uitgevoerd 

kan worden? 

5. Zo ja, wat kan er niet worden uitgevoerd? 

6. Zo ja, hoeveel handhavingscapaciteit is er extra nodig om dit uit te voeren en wat zijn de kosten 

hiervan? 

7. Op wat voor een wijze worden onze handhavers en toezichthouders getraind gehouden voor hun 

taak op straat? 

8. Op wat voor wijze kunnen de handhavers en toezichthouders in een noodsituatie communiceren 

met hun lifeline? 

9. Is er überhaupt wel een lifeline voor de handhavers en toezichthouders? 

10. Hoeveel wijkagenten zijn er op dit moment actief binnen de gemeente Medemblik? 

11. Voldoet dit aan de 1 wijkagent per 50.000 inwoners? 

 

Antwoorden: 

1. Onze handhavingscapaciteit voldoet op basis van een normaal aanbod van werkzaamheden. Dit 

betekent dat wij kwetsbaar zijn op meerwerk en calamiteiten. 
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2. De ambities en focus voor de planperiode 2019- 2022 kunnen waarmaken met de huidige 

formatie. Wij zijn kwetsbaar op aanvullende (wettelijke) opdrachten, politieke wensen van u raad 

om meer en preventief zichtbaar te zijn in de wijk en bij calamiteiten.  

3. Als we alle werkzaamheden intensief willen uitvoeren (zie pagina 5 beleidsplan) is een 

capaciteitsuitbreiding van 5 fte nodig. ( 2x BOA, 2x toezichthouder bouw en gebruik en 1x Jurist). 

Kosten van deze uitbreiding is totaal € 300.000, -. Dit kan een gefaseerde uitbreiding zijn over, 

meerdere jaren, verspreid. 

4. Met de extra handhavingscapaciteit kan het college actiever controleren op rechtmatig gebruik 

van bouwwerken en percelen (strijdig gebruik bestemmingsplan). Ook kan er dan meer aandacht 

worden geschonken aan de handhaving op monumenten en beschermd dorps/stadsgezicht en nieuwe 

maatschappelijke ontwikkelingen ( b.v. duurzaamheid). Op dit moment komen de toezichthouders 

hier niet altijd aan toe in relatie tot het hoge aantal bouwvergunningen. 

5. Zie antwoord vraag 4. 

6. Zie antwoord vraag 3. 

7. Onze BOA’s en BWT’ers worden jaarlijks bijgeschoold. Voor de BOA is dit een wettelijke 

verplichting. De BWT’ers worden getraind en opgeleid op basis van de VTH richtlijnen. 

8. De communicatie, ook in noodsituaties, verloopt via de mobiele telefoon. 

9. Wij zijn niet aangesloten op C2000, het nummer van de wachtcommandant van de politie is wel 

bekend. 

10. Voor de gemeente Medemblik zijn er 5 wijkagenten actief. 1 gebiedswijkagent (samen met de 

gemeente Opmeer) en 1 bedrijventerrein wijkagent (is voor heel Westfriesland). 

11. De norm die het Rijk heeft afgesproken is 1 wijkagent op 5.000 inwoners. Deze norm is per 

basisteameenheid. Er wordt gekeken welke wijken in het basisteam een wijkagent nodig hebben. In 

de driehoek wordt dit afgestemd.     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


